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      Аннотация

    
        
          Тема выпускной квалификационной работы: «Совершенствование современных способов взаимодействия общества с органами власти». Данная работа посвящена исследованию существующих форм и способов взаимодействия органов власти и некоммерческих организаций, как ключевых объединений граждан в решении общественно-значимых проблем. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение теоретических и правовых основ взаимодействия органов власти и общества. 2. Анализ современных форм и механизмов взаимодействия между некоммерческими организациями и органами власти, выявление ключевых проблем такого взаимодействия. 3. Анализ практики взаимодействия некоммерческих организаций в Санкт-Петербурге, анализ наиболее проблемных зон, нуждающихся в обеспечении социальной поддержки. 4. Разработка мероприятий, направленные на формирование модели социального партнерства между НКО и органами власти ,в том числе, разработка проекта единого коворкинг-центра, как физического пространства эффективного взаимодействия органов власти и некоммерческих организаций. Работа проведена на базе администрации Петроградского района Санкт-Петербурга, где собиралась значительная часть фактического материала: документы, описывающие формы и меры государственной поддержки некоммерческих организаций города, аналитические материалы о количестве и положении НКО и СОНКО в г. Санкт-Петербург, аналитические данные о количестве обращений граждан. Были проанализированы собранные материалы, рассмотрен успешный опыт взаимодействия органов власти и НКО, на основе полученных данных сформулированы ключевые проблемы, описывающие неэффективность взаимодействия НКО и органов власти на данном этапе, предложены меры, направленные на повышение эффективности взаимодействия, разработан конкретный проект, реализация которого позволит усовершенствовать взаимодействие органов власти и НКО.
        

        
          Theme of final qualification work: «Improving the modern ways of interaction  between  society  and  government».  This  work  is  devoted  to  the study  of  existing  forms  and methods  of  interaction  between  authorities  and non-profit  organizations,  as  key  associations  of  citizens  in  solving  socially significant problems. Tasks that were solved during the study:1.  The  study  of  the  theoretical  and  legal  foundations  of  the interaction of government and society.2.   Analysis   of   modern   forms   and  mechanisms   of   interaction between   nonprofit   organizations   and   authorities,   identifying   the   key problems of such interaction.3.   Analysis   of   the   practice   of   interaction   between  non-profit organizations  in  St.  Petersburg,  analysis  of  the  most  problematic  areas that need to provide social support.4.  Development  of  measures aimed  at the  formation  of  a model  of social    partnership    between    nonprofit    organizations    and    authorities, including the development of a single co-working center as a physical space for effective interaction between authorities and non-profit organizations.The  work  was  carried  out  on the  basis  of  the administration  of  the Petrograd district  of  St.  Petersburg,  where  a  significant  part  of  the  actual material  was  collected:  documents  describing  the  forms  and  measures  of state support for non-profit organizations of the city, analytical materials on the  number  and  position  of  nonprofit  organizations  and  socially  oriented non-profit  organizations  in  St. Petersburg,  analytical  data  on  the  number appeals  of  citizens.  The  collected  materials  were  analyzed,  the  successful experience  of  interaction  between  authorities  and  nonprofit  organizations was  considered,  based  on  the  data  obtained, key  problems  were  formulated that describe the inefficiency of interaction between nonprofit organizations and authorities at this stage, measures aimed at improving the effectiveness of   interaction   were   proposed,   a   specific   project   was   developed,   the implementation   of   which   will   improve   interaction   of   authorities   and nonprofit organizations.
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